

សម្រាប់ការចុះផ្សាយបន្ទាន់ ៖ ថ្ងៃសុក្រទី ២៤ មេសា ២០២០
លេខទំនាក់ទំនងសាលាក្រុង 781-286-8111

សារលិខិតរបស់សាលាក្រុងជុំវិញ COVID-19៖ ថ្ងៃទី ២៤ មេសា ២០២០
បង្កើនសង្វាក់នៃការផលិតអាហារ ដើម្បីឱ្យស្របតាមតម្រូវការ
លោកអគ្គនាយក Kelly បានផ្តល់ព័ត៌មានថ្មីៗដល់សិស្ស និងគ្រួសារសិស្ស
ដំណឹងជ្រើសរើសអ្នកស្ម័គ្រចិត្តដែលចេះ ២ ភាសា

ថ្ងៃទី ២៤ មេសា ២០២០២ - ក្រុមឆ្លើយតបរបស់សម្រាប់ក្រុង Revere នៅតែបន្តការងារយ៉ាងសកម្ម ដើម្បីកាត់បន្ថយ
ល្បឿននៃការឆ្លង និងការរាលដាលនៃជំងឺ COVID-19។ ហើយបានរៀបចំវិធានការរួចជាស្រេចដើម្បីទប់ទល់នឹងការឆ្លង
នានា។ នៅថ្ងៃនេះ នាយកដ្ឋានសុខាភិបាលរបស់រដ្ឋ Massachusetts បានផ្តល់ដំណឹងមកកាន់ក្រុមសុខាភិបាលប្រចាំ
ក្រុង Revere ថា បានរកឃើញអ្នកឆ្លងមេរោគ COVID-19 សរុបចំនួន ៩២៨ ករណីនៅក្នុងក្រុង Revere ។

ក្នុងសប្តាហ៍នេះសាលាក្រុងបានបន្តបង្កើនសង្វាក់នៃការផលិតអាហារ ហើយនៅថ្ងៃអង្គារក្រោយ សាលាក្រុងនឹងបាច់ផ្ដើម
កម្មវិធីផ្តល់ជូនអាហារចំនួន ១០០០ កញ្ចប់ជារៀងរាល់ថ្ងៃនៅ Rumney Marsh Academy។ សាលាក្រុងក៏កំពុងត្រូវការ
អ្នកស្ម័គ្រចិត្តដែលចេះ ២ ភាសា មកសម្របសម្រួលការងាររៀបចំ និងផលិតអាហារ។ បើអ្នកមានចំណាប់អារម្មណ៍ សូម
ចូលមកកាន់ revere.org/coronavirus និងបំពេញពាក្យធ្វើអ្នកស្ម័គ្រចិត្ត [Volunteer Form](#) ។

កម្មវិធីផ្តល់ជូនអាហារទាំងអស់ មានដូចជា៖

- អាហារសម្រាប់សិស្ស៖ ផ្តល់អាហារជូនសិស្សពីថ្ងៃច័ន្ទ ដល់ថ្ងៃសុក្រពីម៉ោង ១០:៣០-១២:៣០ នៅវិទ្យាល័យ
Revere និងសាលា Beachmont។ សិស្សនឹងទទួលបានអាហារខ្ទប់សម្រាប់ពេលព្រឹក និងថ្ងៃត្រង់ ដើម្បីយក
ទៅផ្ទះ។
- នៅព្រះវិហារ Congregational៖ Rumney Marsh Academy នឹងបើកជារៀងរាល់យប់ថ្ងៃពុធចាប់ពីម៉ោង ៧
ដល់ ៨:៣០ ដើម្បីផ្តល់អាហារដល់ប្រជាជនណាដែលត្រូវការ។
- ការដឹកជញ្ជូនគ្រឿងទេស៖ សាលាក្រុង Revere មានក្រុមការងារដឹកជញ្ជូនគ្រឿងទេស និងគ្រឿងធ្វើម្ហូបពីថ្ងៃច័ន្ទ
ដល់ សុក្រ ពីម៉ោង ៩ ព្រឹកដល់ ២ ថ្ងៃត្រង់ សម្រាប់ប្រជាជនដែលមានអាយុចាប់ពី ៦០ ឆ្នាំឡើងទៅ មនុស្ស
ដែលមានផលវិបាកក្នុងការធ្វើដំណើរ កុមារ និងអ្នកដែលស្ថិតនៅក្រោមដំណាក់កាលរស់នៅដោយឡែក។ បើ
អ្នកមានតម្រូវការលើសវានេះ សូមទាក់ទង 3-1-1។

- អាហារសម្រាប់អ្នកហូបបួស៖ រៀងរាល់ថ្ងៃពុធសប្តាហ៍ទី ១ ចាប់ពីម៉ោង ១០ព្រឹក ដល់ ១២:៣០ថ្ងៃត្រង់ នឹងមានការផ្តល់អាហារនៅ American Leion ដែលស្ថិតលើផ្លូវ 249 Broadway ក្នុងក្រុង Revere។ កាលបរិច្ឆេទផ្តល់ជូនបន្ទាប់គឺនៅថ្ងៃ ពុធ ទី ៦ មេសា។ កម្មវិធីនេះផ្តល់ជូនតែអ្នកញាំបួស ដែលរស់នៅ Revere ប៉ុណ្ណោះ។
- សេវាអាហារខ្ទប់ Grab and Go Meal: នឹងចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃអង្គារ ទី ២៨ មេសាពីម៉ោង ៩ ព្រឹក នៅ Rumney Marsh Academy លើផ្លូវ American Legion Highway។ ចាប់ពីថ្ងៃចន្ទ ដល់ថ្ងៃសុក្រ ពីម៉ោង ៩ ព្រឹក និងបិទនៅម៉ោង ១១ព្រឹក ឬរហូតដល់អស់អាហារចំនួន ១០០០ កញ្ចប់។ អ្នកបើកបរយានយន្ត ឬដើរចូលមកទទួល។ សម្រាប់យានយន្តមួយអាចទទួលបានអាហារច្រើនបំផុត ៤ កញ្ចប់។

អ្នកអាចស្វែងរកព័ត៌មានលម្អិតពីកម្មវិធីផ្គត់ផ្គង់អាហារនៅលើ Revere.org/coronavirus ដែលនឹងមានការអាប់ដេតជាប្រចាំ។ រាល់អ្នកដែលចូលមកទទួលអាហារទាំងអស់ត្រូវពាក់ និងអនុវត្តវិធានការរក្សាគម្លាត។ បើមានសំណួរ សូមទាក់ទងទៅកាន់ 3-1-1 ។

នៅថ្ងៃនេះ លោក Arrigo ត្រូវបានអគ្គនាយកសាលា Dr. Dianne Kelly អញ្ជើញឲ្យចូលរួមក្នុងកម្មវិធីឆ្លើយសំណួរនានា ដែលសិស្សានុសិស្សមាន។ ចាប់ពីថ្ងៃដែលលោកអភិបាល Baker ប្រកាសឲ្យបន្តបិទសាលារហូតដល់ថ្ងៃបញ្ចប់ឆ្នាំសិក្សាមក នាយកដ្ឋានគ្រឹះស្ថានសិក្សាបានរៀបចំគម្រោងសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សាដែលនៅសល់ឆ្នាំនេះ និងឆ្នាំក្រោយ។

លោកបណ្ឌិត Kelly បានស្នើឲ្យគ្រួសារសិស្ស និងសិស្ស ត្រូវរិះរកគ្រប់មធ្យោបាយដើម្បីឲ្យអាចសិក្សាពីចម្ងាយ ហើយត្រូវផ្តល់ការយកចិត្តទុកដាក់ឲ្យខ្លាំងមែនទែនទៅលើសុខភាពរាងកាយ និងផ្លូវចិត្ត។ សិស្សានុសិស្ស និងគ្រួសារ ត្រូវទាក់ទងទៅកាន់គ្រូបង្រៀន និងអ្នកគ្រប់គ្រងផ្នែករដ្ឋបាលដើម្បីស្នើសុំជំនួយផ្សេងៗ។ លោក Kelly ក៏បានចែករំលែកព័ត៌មានមួយចំនួនផងដែរ ដូចជា៖

- ការសិក្សាពីចម្ងាយនឹងមានការអាប់ដេតទៅទៀតនៅពេលដែលថ្នាក់ស្រុកទទួលបានបទបញ្ជាផ្សេងៗ ពីនាយកដ្ឋាននៃកម្រិតសិក្សាថ្នាក់បឋម និងអនុវិទ្យាល័យ។
- ការចុះឈ្មោះចូលរៀនថ្នាក់មត្តេយ្យ នឹងមានបើកក្នុងពេលឆាប់ៗ។ សូមតាមដានព័ត៌មានលើ RevereK12.org ជុំវិញការអាប់ដេតលឿនបំផុត។
- ការស្ទង់មតិនឹងចាប់ផ្តើមរៀបចំសម្រាប់កម្រិតសិក្សាថ្នាក់ខ្ពស់ ដើម្បីស្វែងរកវិធីល្អបំផុតក្នុងការបន្តការសិក្សា ក្នុងឆ្នាំ ២០២០ នេះ។
- ថ្នាក់ស្រុកនឹងចាប់ផ្តើមរៀបចំគម្រោងដើម្បីបើកសាលាឡើងវិញ ក្នុងរដូវស្លឹកឈើជ្រុះ និងរកវិធីល្អបំផុតសម្រាប់ជួយសិស្ស ឲ្យសម្រេចបាននូវសមត្ថភាពស្នូល ដែលពួកគេត្រូវតែទទួលបានក្នុងឆ្នាំសិក្សាចាស់ៗ។